
 

Rada školy pri ZŠ Dolinský potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania:  20. 04. 2023 o 17,00 hod., IV. B trieda 

 

Prítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Mgr. Mária Záteková, Silvia Veselá, Mgr. Eva Králiková, 

MUDr. Alžbeta Kurciníková, Mgr. Janka Pieronová, JUDr. Ľubomír Ježo, PhDr. Martin 

Priečko PhD.  

Neprítomní: Vladimír Magura, Mgr. František Šerík, Ing. Lukáš Vojsovič 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková  

Rada školy je uznášaniaschopná.     

 

Program zasadnutia rady školy 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie 

2. Oboznámenie so zmenami v RŠ a štatútom RŠ 

3. Schválenie plánu práce rady školy 

4. Výročná správa rady školy 

5. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti a mimoškolských aktivít za 1. polrok  

6. Správa o čerpaní financií z rozpočtu v roku 2022 a oboznámenie členov rady školy 

   s rozpočtom na rok 2023 

7. Aktuálne problémy školy 

8. Uznesenie 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

 

 



1. Otvorenie 

Predsedníčka RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala prítomných, oboznámila ich s programom  

a otvorila zasadnutie rady školy (ďalej len RŠ). 

2. Oboznámenie so zmenami v RŠ a štatútom RŠ 

Predsedníčka RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala nových členov RŠ, ktorí boli delegovaní 

zriaďovateľom v súvislosti s uskutočnenými komunálnymi voľbami. Keďže iba jeden člen je 

nový v RŠ a nebol prítomný, štatút mu bude poslaný elektronicky, aby sa s ním oboznámil. 

 

3. Schválenie plánu práce rady školy 

Predsedníčka RŠ oboznámila prítomných s návrhom plánu práce a zasadnutí  RŠ na rok 2023. 

Prítomní ho prerokovali, dohodli sa na  programe zasadnutí. Jednomyseľne návrhy schválili. 

Schválené návrhy a pozvánky bude zasielať predsedníčka mailovou poštou.  

 

4. Výročná správa rady školy 

Predsedníčka RŠ predniesla výročnú správu RŠ za rok 2022.  

 

5. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti a mimoškolských aktivít za 1. polrok  

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková vyhodnotila výchovno-vzdelávaciu činnosť 

a mimoškolské aktivity za I. polrok.  

 

6. Správa o čerpaní financií z rozpočtu v roku 2022 a oboznámenie členov rady školy 

   s rozpočtom na rok 2023 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková  predniesla správu o čerpaní rozpočtu za rok 2022. 

Potom objasnila RŠ faktory, ktoré ohrozujú školu. Škola neustále bojuje s nedostatkom financií. 

Najväčším problémom je navýšenie cien za elektrinu a plyn. Preto je rozpočet na rok 2023 

otvorený dokument, ktorý sa mení v každom dohodovacom konaní. 

 

7. Aktuálne problémy školy 

P. riaditeľka informovala o najaktuálnejších problémoch školy: 



- súťaženie ceny plynu a elektriny; preto sa spýtala poslancov, či nemajú informáciu, že by 

zriaďovateľ nakupoval elektrinu a plyn pre všetky školy; poslanci odpovedali, že zriaďovateľ 

nebude nakupovať za školy vo svojej pôsobnosti, 

- zlá elektroinštalácia, na ktorú škola nemá dostatok financií. 

Ďalej p. riaditeľka informovala: 

- o úprave školského poriadku od 14. 04. 2023 – bod 2.4 - Šikanovanie, kyberšikana a drogová 

prevencia; s uvedenou zmenou budú informovaní aj žiaci na triednických hodinách, 

- o zápise detí do 1. ročníka: 50 detí, z toho 5 – odložená dochádzka, neprišlo 8 detí z obvodu; 

- o výsledkoch inštitútu INEKO – 1. miesto v kysuckom aj čadčianskom okrese, 9. miesto 

v Žilinskom kraji. 

 

8. Uznesenie 

Rada školy berie na vedomie:  

- Informáciu o doplnení členov RŠ 

- Výročnú správu rady školy za rok 2022 

- Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej a mimoškolských aktivít za 1. polrok 

- Správu o čerpaní financií z rozpočtu v roku 2022 a oboznámenie členov rady školy 

   s rozpočtom na rok 2023 

- Zmeny v školskom poriadku 

Rada školy schvaľuje: 

- Plán práce rady školy na rok 2023 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov       9 členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo     9 členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo     0 členov  

Hlasovania sa zdržalo       0 členov  



 

9. Diskusia 

 

P. riaditeľka poprosila o pomoc poslancov pri realizovaní úpravy cesty pred budovou jedálne, 

aby sa zlepšila dopravná situácia a bezpečnosť. 

 

10. Záver 

Predsedníčka RŠ Mgr. Lenka Škoríková poďakovala prítomným za aktívnu účasť na rokovaní.  

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Lenka Škoríková 

 

                                                                            

 

  


